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Mediabeeld

Zaterdagochtend waren er een aantal relevante artikelen in de pers, bijv. over de ex partners van

RGA. Er zijn ook persvragen gesteld n.a.v. het jaarverslag. De rol van Medig werd niet goed

weergegeven, [FEY] heeft zaterdag contact met hun gehad en aangegeven dat dit is gepubliceerd
n.a.v. het jaarverslag. Mediq zet een Q&A op hun website over de rolverdeling en EER kiik hierop
mee.

Gedurende het onderzoek hebbenIEEE hebben veel contact met verschillende

partijen, maar insteek is nu om zoveel mogelijk het contact te vermijden. Dit is ook netjes
verwoord naar [JEREZ en andere partijen. ERE oeeft wel aan dat we daar een goede

afweging in moeten maken, bijv. met Mediq moeten we goed contact onderhouden.

Grant Thornton

EEE deel de laatste informatie over de vrijwaring. WJZ heeft aangegeven dat onduidelijk is of

VWS een vrijwaring zelf kan afgeven.oie zelf onderzocht hoe het zit, zoals het er nu

uitziet moeten we de vrijwaring aan de Staten Generaal voor et hier nog op

reageren. Als dit wel het gevalis, dan moet er contact zijn me: over de marsroute.

Zondag heeft 1 van de partijen van het onderzoek ook vooraf al om een vrijwaring gevraagd.

Omdat er binnen VWS niet eerder op deze manier is gewerkt, moet het advies/ besluit goed
worden onderbouwd. Besluit moet in ieder geval op iveau worden genomen. Als we meer

weten dan komt er een overleg met over vervolg aanpak.

Onderzoeksopdracht

=.een tijdsschema naar de partijen gestuurd, 12 uur komen de offertes binnen.

an vinden morgen de gesprekken plaats. Donderdag leveren ze een

be5 12
Aofferte

aan, vrijdag of maandag wordt dan een besluit genomen. 5 12. EU om de

Kamerbrief daarom over het weekend van 19/20 juni te tillen. rn aan dat voor

zorgvuldigheid meer tijd nodig is, de kans dat de vrijdagavond nog een brief moet versturen is

eigenlijk niet wenselijk. De brief moet wel uit voor WGO 23 juni[BEE] vraagt wel aandacht voor de

vragen vanuit journalisten hierover, voorstel is om hier allemaal goed o te denken en

journalisten het proces toe te lichten. Actie Zelfde geldt voor de Kamer, doet nogmaals het

voorstel om contact te hebben met de voorzitter van de Kamer, [ER¥Ngeeft aan dat dit moet

passen in het proces. Actie

In het artikel staat dat FIN ook een opdracht heeft gegeven, blijkbaar zijn zij ook bezig met de

onderste steen boven krijgen. EEE ste! voor om met FIN te schakelen om van hun te leren en

aanpak af te stemmen. Actie

heeft een planning gemaakt voor de verschillende trajecten vanuit het kernteam. Een

aantal trajecten kunnen nog verder worden uitgewerkt, hiervoor zal ze contact opnemen met de

kernteamleden. Actie

Rondvraag

- [EEEEM vraagt hoe dit staat voor het proces van de Kamerbrief. Verzoek is om wel door te

schrijven, zodat op het moment dat het besluit wordt genomen deze uit kan. Verzoek is

ook om deze goed af te stemmen

o BER geeft aan dat hij informatie mist over de andere cases. [Sif{lNdoet een

voorstel dat het goed in de context moet worden geplaatst merkt op dat

er ook al Kamervragen zijn gesteld die hieraan raken. Dit moet daarom goed

passen in het proces en de antwoorden moeten op elkaar aansluiten.

o In de concept Kamerbrief is ook een passage opgenomen dat het schuurt tussen

snelheid en openheid vs zorgvuldigheid en bescherming.
o Rechtszaak 02 health zou uitgezocht worden of dat openbaar is, dat wordt nog

uitgezocht.
- regelt elke dag einde dag een wrap up met het team en MMZS.

1

810629


